
工艺品花瓶 花瓶 硬纸 古典传统

产品名称 工艺品花瓶 花瓶 硬纸 古典传统

公司名称 广东信威绿色家居产业集团有限公司

价格 .00/个

规格参数 类别:花瓶
材质:硬纸
风格:古典传统

公司地址 湛江市霞山海头镇百蓬路8号

联系电话 86 0759 2673398 13437889976

产品详情

类别 花瓶 材质 硬纸
风格 古典传统 造型 几何形/抽象艺术
工艺 其他

广东信威绿色家居产业集团有限公司是一家专业生产纯实木家具和高档箱包的中港合资企业,位于中国大
陆最南端的美丽海滨城市----湛江。 公司成立于1991年，经多年发展，现已具规模，现辖家具厂、箱包厂
、木门厂、兆日农场、长林木业有限公司五个生产单位，产品主要有家具、箱包、木门等。业务以出口
欧美、日本、中东市场为主，并相继在北京、上海、深圳、成都、沈阳等十余城市开拓了数十家国内品
牌连锁经营店。

 信威人以优良的品质、诚信的服务赢得客户和供应商共同的信赖，业务蒸蒸日上，并连续几年获得湛
江海关“3a信得过企业”、湛江市优秀民营企业、湛江市诚信纳税企业、湛江市银行信用评级“aaa”企
业、湛江市三十强企业等荣誉。

 公司拥有土地50万平方米，年销售额近4亿元，环境十分优美，文体娱乐设施完备。公司本着“员工第
一、客户第一、团队精神、快速反应”的经营宗旨，不断开拓市场、多元化经营，向着更高的目标大步
迈进！

欢迎批发.来样制作等。质量可靠，价格便宜
。诚征家居饰品摆件经销代理。http://charmsw.taobao.com电话：0759-2673398 13437889976
陈经理谢谢顺祝商祺guangdong sunwin group co.,ltd. is a china-hong kong joint-venture enterprise professionally
manufacturing the pure solid wood furniture and high-class bags and cases. the company is located in the southmost
china mainland, a beautiful seashore city-----zhanjiang. sunwin was founded in 1991, and has now taken shape with
years’ development. it has 5 branches, which are furniture factory, case & bag factory, wooden door factory, zhaori
farm and changlin forest prouducts co.,ltd. our main products include furniture, bags and cases (jewelry boxeswatch
boxesstorage boxescosmetic casesdesk setsmanicure sets,etc.in pvcpubonded leathersplit leathersolid wood),wooden
doors,etc.our major business is export business with main markets of europe, america, japan and middle east. in the

http://charmsw.taobao.com/


domestic market, we also have successively opened up tens of franchise shops in over 10 major cities such as beijing,
shanghai, shenzhen, chengdu and shenyang,etc. with excellent quality and trustworthy services, sunwin has obtained a
mutual trust with the clients and suppliers, our business is therefore booming. our company has sucessively obtained
various credits such as“3a trustworthy enterprise”from the customs, “the excellent private enterprise of
zhanjiang”, “the good faith ratepaying enterprise of zhanjiang”,“the bank credit rating “aaa”enterprise of
zhanjiang”,“top-thirty enterprises of zhanjiang”,etc in the past years. our company covers an area of
500,000square meters,has realized a yearly turnover of nearly rmb 400,000,000. the company has beautiful
environment, and is equipped with the complete athletic and recreation facilities. with a management aim of
“employees first,customers first, teamwork and fast response”,our company keeps opening up markets without any
stop,and we adopt the multi-channel managment strategies , always move forward with big steps to greater goals.
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